
Zápis ze setkání pracovníků samosprávy

Místo konání: Krajský úřad kraje Vysočina, Žižkova 57, Jihlava, zasedací místnost B-3.16
Termín: 25. června 2009

Přítomní dle prezenční listiny

V 9:30 zahájil Ing. Bc. Martin Hyský, radní pro oblast regionálního rozvoje, setkání 
pracovníků samosprávy. 

Následovalo krátké představení jednotlivých účastníků a první prezentace v podání Ing. Jany 
Hadravové, která posluchače seznámila s aktuálními informacemi z OP Vzdělávání pro 
konkurenceschopnost.
Následně Ing. Vladimír Šprincl promluvil o OP Přeshraniční spolupráce Rakousko – ČR. 
Na řetězec prezentací navázal Ing. Petr Holý, který se zabýval spoluprací NNO v rámci ORP. 
Jeho informace v prezentaci byly výsledkem zjištění, která získal z dotazníku, jenž byl 
rozeslán na účastníky minulého dvoudenního setkání pracovníků. 
Marta Vencovská a Zuzana Krpálková promluvily k účastníkům o projektech Partnerství pro 
Vysočinu a Vysočina 21 s tím, že Marta Vencovská představila ještě závěry z Worskhopu 
z dvoudenního setkání samosprávy, které se konalo v květnu 2009.

Ve 12:00 po přestávce následovala druhá část setkání v níž se účastníci rozdělili do skupin 
podle oblasti, která je zajímala. Vznikly celkem tři skupiny zabývající se:

1. Fondem Vysočiny , Programem obnovy venkova a místní Agendou 21
2. Nestátní neziskovým sektorem
3. OP Vzdělávání pro konkurenceschopnost a OP Přeshraniční spolupráce 

Rakousko – ČR

Diskuze ve skupině č. 1 (koordinátoři skupiny byli: D. Vichr, L. Hrůza, M. Vencovská)
- Fond Vysočiny 

- změna v programech v souvislosti s datovými schránkami
- podpora obcí v souvislosti s funkcí datových schránek (školení, finance na školení 

apod.)
- upravit podmínku počtu obyvatel v místních částech obcí (nyní podmínka 25 a více)
- možnost snížit kofinancování v případě NNO (alespoň 80%)
- přesun počtu možných projektů případně finančních částek v rámci jednotlivých 

grantů (úspěšnější obohatit o finance, které přebývají v méně žádaných programech)
- sjednocení informací 
- možnost vícezdrojového financování obcí
- nespokojenost s SZIF Brno

- Program obnovy venkova
- požadavek na odstranění podmínky doložení znaleckého posudku, pokud již byl 

v předchozích výzvách doložen
- nutnost archivace pouze od roku 2007

- Místní Agenda 21
- otázka zahrnutí MASek do okruhu možných žadatelů v rámci Zásad Zastupitelstva 

kraje Vysočina pro poskytování dotací na podporu naplňování a propagace principů 
místní Agendy 21 a Zdraví 21 v kraji Vysočina - je třeba důkladně zvážit, co bude 



probíhat v rámci POV a co v rámci MA 21, aby nedošlo ke zdvojování podpory (T. 
Blažek: V případě rozšíření žadatelů o MASky dochází  k rozšíření i mimo 
samosprávu – např. NNO. Z toho vyplývá nutnost definice, k čemu zásady slouží a tím 
směrem eliminovat nebo rozvíjet skupinu možných žadatelů; J. Sedláček: Pokud 
budou mít MASky možnost přihlásit se, budou mít skutečně zájem? Nepůjde o 
nahrazování Leaderu místo výkonu MA 21?)

- možnost zapojení koordinátorů MA 21 a pracovníků ORP do rozhodování o úpravách 
v Zásadách Zastupitelstva kraje Vysočina pro poskytování dotací na podporu 
naplňování a propagace principů místní Agendy 21 a Zdraví 21 v kraji Vysočina 
(setkání plánováno na podzim 2009)

Diskuze ve skupině č. 2 (koordinátorem byl P. Holý)
- Nestátní neziskový sektor

- rozeslání dotazníků na všechny pozvané účastníky (dotazníky slosovatelné o ceny)
- prostřednictvím vrácených dotazníků rozšířit databázi NNO o možnost generace NNO 

v rámci jednotlivých ORP
- námět uspořádat (akreditované) vzdělávání pro NNO i pro úředníky 
- rozšíření dotazníku o dotaz na existenci NNO, která by koordinuje činnost místních 

NNO

Diskuze ve skupině č. 3 (koordinátoři skupiny byli: J.Hadravová, V. Šprincl)
- OP Vzdělávání pro konkurenceschopnost

- otázky hodnocení předložených projektů – hodnocení individuálními hodnotiteli a 
výběrovou komisí, kolegové z odboru pouze poskytují konzultace

- OP Přeshraniční spolupráce Rakousko – Česká republika
- otázky hodnocení předložených projektů – kolegové z odboru poskytují konzultace a 

zároveň obhajují projekt na druhé straně
- konzultace projektového záměru v Třebíči (menší sportovní aktivity)
- konzultace projektu Jihlava – Raabs (cyklostezka)

Ve 14:30 poděkovala účastníkům M. Venkovská za jejich aktivitu, shrnula výstupy a ukončila 
setkání pracovníků samosprávy.

Zapsala: Zuzana Krpálková Za správnost: Marta Vencovská




